



film award EUROPE: UNLIMITED

13-14 NOVEMBER 2014

DEADLINE 31 JULY 2014

EUROPE-UNLIMITED.EU



FILM AWARD FORUM EUROPE: UNLIMITED

13-14 NOVEMBER 2014
**DEUTSCHE KINEMATHEK
BERLIN, POTSDAMER PLATZ**

The short films submitted should find answers to the question: **IS THERE SUCH A THING AS EUROPE AND IF SO HOW MANY?** All genres are permitted: the short films can reveal points of view on Europe in narrative shorts, animations, documentaries through to experimental film. Films selected for competition will compete for a total cash prize pool of € 4000.

The selected films will be presented in mid-November 2014 at the two-day Forum EUROPE: UNLIMITED, at which topics of relevance to Europe will be debated between academia and the public sphere. The highpoint of the event is the award ceremony on 14 November 2014.

*Die eingereichten Kurzfilme sollen Antworten auf die Frage finden: **GIBT ES EIN EUROPA UND WENN JA, WIE VIELE?** Alle Genres sind erlaubt: Vom narrativen Kurzfilm über Animationen bis zum Dokumentarfilm oder Experimental können die Kurzfilme Perspektiven auf Europa aufzeigen. Es werden Preise im Gesamtwert von 4000 € vergeben.*

Die ausgewählten Filme werden Mitte November 2014 auf dem zweitägigen Forum EUROPE: UNLIMITED präsentiert, das europarelevante Themen zwischen Wissenschaft und Öffentlichkeit diskutiert. Höhepunkt der Veranstaltung ist die feierliche Preisverleihung am 14. November 2014.

FILM ENTRY DEADLINE: 31 JULY 2014
EUROPE-UNLIMITED.EU

FUNDED BY



Stiftung
Mercator

PARTNERS



filmArche
DE. EUROPAUMWELT. BEROLINAE

